
Z Á P 1 S N 1 C A č. 9 

z rokovania Komisie pre dopravu, manažment verejnej správy a verejný poriadok 
pri Miestnom zastupiteľstve mestskej časti Bratislava - Staré Mesto zo dňa 26.11.2015, 

konanej v Staromestskej sieni od 15:30 do 18:30 hod. 

Prítomní: Bc. Ivan Bútora, Ing. arch. Ľubomír Boháč, Ing. Miroslav Kollár, MHA, 
Viktor Muránsky, PaedDr. Barbora Oráčová, PhD., Mgr. Vladimír Palko, 
Ing. Kristián Straka, Ing. Jana Španková, Ing. Tomáš Ziegler 

Ospravedlnení: Ing. Martin Borguľa, Mgr. art. Veronika Remišová, M.A. ArtD. 

Hostia: Mgr. Radoslav Števčík, Martin Fabian, Edmund Bombara, JUDr. Mária 
Barátiová, Ing. Viliam Denko, Ing. Lukáš Kamenistý, obyvatelia Mgr. Halina 
Makovníková, Silvio Miglierini 

Program rokovania: 

1. materiály na miestne zastueiteľstvo, 
2. nosný systém MHD - časť Safárikovo námestie, 
3. rôzne. 

Rokovanie otvoril a viedol predseda komisie Bc. Ivan Bútora. 

Úvodom rokovania Ing. Kamenistý požiadal poslancov o návrh komunikácií na kompletnú 
rekonštrukciu v roku 2016. 

Predseda komisie požiadal členov komisie o zasielanie návrhov do 14. 12. 2015 na e-mailovú 
adresu lukas.kamenisty@staremesto.sk, pričom 15. 12. 2015 by sa uskutočnilo rokovanie 
o predložených návrhoch. 

1. Materiály na miestne zastupiteľstvo 

1.1 Návrh všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Staré Mesto č. 

„./2015 o miestnej dani za užívanie verejného priestranstva na území mestskej časti 
Bratislava-Staré Mesto 

Bod č. 1.1 otvorila JUDr. Barátiová. Úvodom informovala prítomných o uskutočnenom 
stretnutí občanov a podnikateľov so zástupcami vedenia mestskej časti, na základe ktorého 
starosta nebude predkladať zmenu v sadzbe dane za exteriérové sedenia(§ 3 písm. d)). Následne 
podrobnejšie informovala o navrhovaných zmenách predkladaných na rokovanie miestneho 
zastupiteľstva. 

Pán Muránsky nesúhlasí so zvýšením sadzby za skládky a zrušením zľavy za „fajčenie". 
Ing. Kollár sa vyjadril, že sadzby dane na trhovisku na Poľnej ulici a farmárskych trhoch by 

mali mať rovnakú sadzbu. Nesúhlasí so zvýšením sadzby. 
Ing. arch. Boháč uviedol, že fajčenie a hluk pri prevádzkach obmedzuje občanov, dym stúpa 

hore do okien, obyvatelia nemôžu vetrať. 
Ing. Rausová uviedla, že zľava za nefajčiarske priestory platí 2 roky. 



Ing. Straka položil otázku, či si platia trhovníci na Poľnej ulici za čerpanú elektrickú energiu. 
Ing. Denko reagoval, že trhovníci využívajú stánky v maj etku mestskej časti , platia dane, ale 
platbu za elektrickú energiu musí preveriť. 

Mgr. Palko nesúhlasí s umiestňovaním kontajnerov na šatstvo na verejné priestory, považuje 
kontajnery za podnikateľskú činnosť. 

JUDr. Barátiová informovala prítomných, že ročná daň v prípade kontajnerov na šatstvo je 
v iných mestských častiach od 80 do 100 eur, v Starom Meste by bola 140 eur. 

Ing. Denko informoval prítomných, že kontajnery na šatstvo uvažuje mestská časť umiestniť 
ku kontajnerom na separovaný odpad. 

Komisia následne hlasovala o jednotlivých návrhoch. 

Uznesenie č. 26/2015: 

Komisia žiada o vypustenie § 2 písm. q a § 3 písm. t) za umiestnenie kontajnera na použité 
šatstvo, obuv a hračky z Návrhu všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Staré 
Mesto č. „./2015 o miestnej dani za užívanie verejného priestranstva na území mestskej časti 
Bratislava-Staré Mesto. 
Hlasovanie: prítomní: 9 za: 1 proti: 3 zdržal sa: 4 nehlasoval: 1 

Uznesenie č. 27/2015: 

Komisia žiada o zvýšenie sadzby dane v § 3 písm. t) za umiestnenie kontajnera na použité 
šatstvo, obuv a hračky z 0,20 eura na 10 eur/m2/deň v Návrhu všeobecne záväzného nariadenia 
mestskej časti Bratislava-Staré Mesto č. „./2015 o miestnej dani za užívanie verejného 
priestranstva na území mestskej časti Bratislava-Staré Mesto. 
Hlasovanie: prítomní: 9 za: 2 proti: 6 zdržal sa: O nehlasoval: 1 

Uznesenie č. 28/2015: 

Komisia žiada o zvýšenie sadzby dane v § 3 písm. t) za umiestnenie kontajnera na použité 
šatstvo, obuv a hračky z 0,20 eura na 6 eur/m2/deň v Návrhu všeobecne záväzného nariadenia 
mestskej časti Bratislava-Staré Mesto č. „./2015 o miestnej dani za užívanie verejného 
priestranstva na území mestskej časti Bratislava-Staré Mesto. 
Hlasovanie: prítomní: 9 za: 2 proti: 6 zdržal sa: O nehlasoval: 1 

Uznesenie č. 29/2015: 

Komisia žiada o zvýšenie sadzby dane v § 3 písm. t) za umiestnenie kontajnera na použité 
šatstvo, obuv a hračky z 0,20 eura na 1 eur/m2/deň v Návrhu všeobecne záväzného nariadenia 
mestskej časti Bratislava-Staré Mesto č. „./2015 o miestnej dani za užívanie verejného 
priestranstva na území mestskej časti Bratislava-Staré Mesto. 
Hlasovanie: prítomní: 9 za: 8 proti: O zdržal sa: O nehlasoval: 1 

Uznesenie č. 30/2015: 

Komisia žiada o zachovanie zmzenia dane v § 6 ods. 2 v Návrhu všeobecne záväzného 
nariadenia mestskej časti Bratislava-Staré Mesto č. „./2015 o miestnej dani za užívanie 
verejného priestranstva na území mestskej časti Bratislava-Staré Mesto. 
Hlasovanie: prítomní: 9 za: 2 proti: 3 zdržal sa: 3 nehlasoval: 1 

Uznesenie č. 31/2015: 



Komisia žiada o zachovanie sadzby dane v § 3 písm. b) 0,20 eura za ambulantný predaj na 
Poľnej ulici v Návrhu všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Staré Mesto č. 
„./2015 o miestnej dani za užívanie verejného priestranstva na území mestskej časti Bratislava
Staré Mesto. 
Hlasovanie: prítomní: 9 za: 2 proti: 1 zdržal sa: 1 nehlasoval: 5 

Uznesenie č. 32/2015: 

Komisia berie na vedomie Návrh všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava
Staré Mesto č. „./2015 o miestnej dani za užívanie verejného priestranstva na území mestskej 
časti Bratislava-Staré Mesto a odporúča miestnemu zastupiteľstvu predložený materiál 
prerokovať. 

Hlasovanie: prítomní: 9 za: 7 proti: O zdržal sa: 1 nehlasoval: 1 

1.2 Návrh všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Staré Mesto č . 
. „/2015 o miestnej dani za vjazd a zotrvanie motorového vozidla v historickej časti 

mesta na území mestskej časti Bratislava-Staré Mesto 

Bod č. 1.2 uviedla JUDr. Barátiová, ktorá informovala, že návrh obsahuje najmä zvýšenie 
ročných paušálnych súm za vjazd do historickej časti mesta. Účelom je obmedzenie počtu 
vjazdov do pešej zóny, a tým aj regulácia počtu vozidiel. Ďalej sa navrhuje v prípade sobášov 
povolenie vjazdu pre 1 vozidlo, v prípade diplomatov dokladovanie parkovania v pešej zóne 
a v neposlednom rade aj zamedzenie vjazdu vyhliadkových vláčikov s prívesmi. 

V diskusii vyjadril Ing. Ziegler nesúhlas so zvýšením paušálnej sumy pre právnické osoby 
z 1500 na 5400 eur v § 4 písm. d) návrhu VZN. 

Uznesenie č. 33/2015: 

Komisia berie na vedomie Návrh všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava
Staré Mesto č. „./2015 o miestnej dani za vjazd a zotrvanie motorového vozidla v historickej 
časti mesta na území mestskej časti Bratislava-Staré Mesto a odporúča miestnemu zastupiteľstvu 
predložený materiál prerokovať. 
Hlasovanie: prítomní: 9 za: 8 proti: O zdržal sa: O nehlasoval: 1 

2. Nosný systém MHD - časť Šafárikovo námestie 

Bod č. 2 uviedla Ing. Rausová. Infonnovala prítomných o súhlase mestskej časti sprejazdniť 
(otvoriť) Dobrovičovu ulicu (v smere na Bezručovu ul.) z dôvodu zámeru prepojenia parkov na 
Šafárikovom námestí, a tým potrebného vylúčenia prejazdu vozidiel a ich výjazdu na Štúrovu 
ulicu. 

Komisia bez hlasovania pokračovala v rokovaní. 

3. Rôzne 

Bod Rôzne otvoril Ing. Kollár, ktorý poďakoval zamestnancom Ing. Kamenistému a p. 
Hainzlovi vo veci vybavovania sťažností. Ďalej upozornil prítomných, že na rezidentských 
parkovacích miestach na Justičnej ulici je neviditeľné vodorovné dopravné značenie, a preto tam 
parkujú autá dodávateľov pracujúcich v Justičnom paláci bez postihu, čím dochádza 



k obmedzeniu parkovania rezidentov. Ing. Rausová reagovala, že mestská časť neobnovila 
vodorovné dopravné značenie z dôvodu plánovanej realizácie parkovacej politiky v roku 2016. 

P. Fabian upozornil komisiu, že pri zvislom dopravnom značení P RÉSERVÉ (IP 16) musí 
byť umiestnené aj vodorovné dopravné značenie, pri parkovaní s regulovaným státím (IP 17b) 
vodorovné značenie byť umiestnené nemusí. 

Komisia bez hlasovania požiadala referát dopravy o výmenu IP 1 7b za IP 16. 

Ďalej pokračovala p. Mgr. Makovníková, ktorá poďakovala komisii ako aj úradu vo veci 
zabezpečenia uzavretia hornej časti Šulekovej ulice. Požiadala však o doplnenie 3 stÍpikov, ktoré 
boli pôvodne osadené pri uzavretí ulice. Ing. arch. Boháč poznamenal, že pri riešení návrhu 
zmeny organizácie dopravy je potrebné sa venovať miestne dotknutým obyvateľom. 

Ing. Ziegler informoval prítomných, že napriek upozorneniu a urgencii stále nie sú 
odstránené firemné tabule (neplatné zvislé dopravné značenie) ako aj nánosy na Šulekovej ulici. 
Požiadal o riešenie problémov a spätnej väzbe. P. Bombara sa vyjadril, že odstránenie značiek 
bude zabezpečené budúci týždeň, Ing. Denko poznamenal, že nánosy odstraňovali dnes. 

P. poslankyňa Oráčová pochválila pracovníkov miestneho úradu za rýchle vyriešenie 
vyšliapaného chodníka pri SND. 

Ing. Straka požiadal o vytvorenie priechodu na Mostovej ulici, keďže je to pešia zóna a pre 
množstvo vozidiel tam jazdiacich nie je častokrát možné bezpečne prejsť cez komunikáciu. 

P. Muránsky poďakoval Ing. Rausovej za poslané stanovisko KDI k sprejazdneniu 
Hrebendovej ulice. Požiadal miestny úrad o preverenie, čo by obnášalo otvorenie a sprejazdnenie 
Hrebendovej ulice pri dodržaní požadovaných technických parametrov komunikácie. 

Ďalej sa informoval, či už bola na miestny úrad doručená odpoveď vo veci zlepšenia 
dopravnej obsluhy v lokalite Machnáč. Ing. Rausová reagovala, že nie, a hneď po prijatí 
odpovede ju pošle všetkým členom komisie. 

Ing. Muránsky taktiež požiadal vyzvať hlavné mesto o riešenie nefunkčného stánku na rohu 
Vazovovej a Krížnej ulice. 

Ing. Rausová oboznámila členov komisie o zámer zjednosmernenia časti Bohúňovej ulice 
(medzi Hroboňovou a Čerešňovou ulicou) . Komisia bez hlasovania súhlasila. 

Predseda komisie ukončil rokovanie a poďakoval všetkým prítomným za účasť. 

L--- f57t==:=--
Bc. Ivan BÚTORA v. r. 

predseda Komisie pre dopravu, manažment 
verejnej správy a verejný poriadok 

Zapisovateľ: Ing. Katarína Rausová, telefón: 59 246 380 
e-mail: katarina.rausova@staremesto.sk 



Rozdeľovník: 

1. Mgr. Radoslav Števčík 
2. JUDr. Peter Jesenský 

3. Bc. Ivan Bútora 

4. Ing. arch. Ľubomír Boháč 

5. Ing. Martin Borguľa 

6. Ing. Miroslav Kollár, MHA 

7. Viktor Muránsky 

8. Mgr. PaedDr. Barbora Oráčová, PhD. 

9. Mgr. Vladimír Palko 

1 O. Mgr. art. Veronika Remišová, M.A. ArtD. 

11 . Ing. Kristián Straka 

12. Ing. Jana Španková 

13. Ing. Tomáš Ziegler 

14. Ing. Oliver Paradeiser 

15. Ing. Viliam Denko 

16. Ing. Ladislav Vanda 

17. p. Jozef Hitka 

18. JUDr. Mária Barátiová 

19. Edmund Bombara 

20. referát organizačný 


